



FRDGo – Official Driver Registration Dossier

FRDGo – Dossier d'inscription Chauffeur Officiel

FRDGo provides this document as the official guide for partner drivers.
Il presente de maniere officialie le guide destiné aux chauffeurs partenaires.

© FRDGo – Canada | Official Driver Dossier – 2026

© FRDGo – Canada | Dossier Chauffeur Officiel – 2026



Official Driver Registration Dossier

FRDGo provides this document as the official guide for partner drivers. It outlines the applicable conditions, the platform's operating model, and the complete list of documents required for registration and continued access to the platform.

1. Driver Status

The driver operates exclusively as an independent contractor. No employment, agency, or subordination relationship is created between the driver and FRDGo.

2. Types of Rides Available

FRDGo partner drivers may receive subscription-based rides and standard on-demand rides. Both types of rides are available based on demand and driver availability. No minimum ride volume is guaranteed.

3. Flexibility and Independence

Drivers are free to choose their working hours, accept or decline ride requests, and use other transportation platforms without exclusivity.

4. Required Documents

The following documents are required for registration and must remain valid throughout the use of the platform, in accordance with applicable regulations.

Required Document	Requirement
Valid driver's license	Compliant with applicable regulations
Valid TRPA authorization	Active and valid under applicable regulations
Commercial ride-hailing insurance	Valid commercial automobile insurance
Vehicle registration	Registered and compliant vehicle
Criminal background check	Acceptable under applicable law

5. Verification, Updates, and Activation

Account activation is subject to verification of submitted documents. Drivers are responsible for keeping all documents valid and up to date. FRDGo reserves the right to refuse, suspend, or terminate access to the platform in the event of non-compliance.

6. Payments

FRDGo acts as a payment intermediary. Earnings are transferred weekly, in accordance with applicable terms and after deduction of the applicable service fee.

7. Responsibility and Legal Compliance

Drivers remain solely responsible for compliance with applicable laws and regulations, passenger safety, and vehicle maintenance.

Dossier d'inscription Chauffeur Officiel

FRDGo met à disposition le présent document afin de présenter de manière claire et transparente les conditions applicables aux chauffeurs partenaires, le modèle de fonctionnement de la plateforme ainsi que la liste complète des documents requis pour l'inscription et le maintien de l'accès.

1. Statut du chauffeur

Le chauffeur opère exclusivement à titre de travailleur autonome indépendant. Aucune relation d'emploi, de mandat ou de subordination n'est créée avec FRDGo.

2. Types de courses accessibles

Les chauffeurs partenaires FRDGo ont accès à des courses par abonnement et à des courses ponctuelles (dites normales). Ces deux types de courses sont accessibles selon la demande et la disponibilité du chauffeur. Aucun volume minimum de courses n'est garanti.

3. Liberté et indépendance

Le chauffeur choisit librement ses horaires, peut accepter ou refuser toute demande de course et utiliser d'autres plateformes sans exclusivité.

4. Documents obligatoires à fournir

Les documents suivants sont requis pour l'inscription et doivent demeurer valides pendant toute la durée d'utilisation de la plateforme, conformément à la réglementation applicable.

Document requis	Exigence
Permis de conduire valide	Conforme à la réglementation en vigueur
Autorisation TRPA	Valide et active selon la réglementation applicable
Assurance transport rémunéré	Assurance automobile commerciale valide
Immatriculation du véhicule	Véhicule conforme et enregistré
Vérification des antécédents judiciaires	Antécédents acceptables selon la loi

5. Vérification, mise à jour et activation

L'activation du compte chauffeur est conditionnelle à la vérification des documents fournis. Le chauffeur est responsable de la mise à jour de ses documents avant leur expiration. FRDGo se réserve le droit de refuser, suspendre ou résilier l'accès à la plateforme en cas de non-conformité.

6. Paiements

FRDGo agit comme intermédiaire de paiement. Les gains sont transférés une fois par semaine, selon les modalités applicables et après déduction de la part de service prévue.

7. Responsabilité et conformité

Le chauffeur demeure seul responsable du respect des lois et règlements applicables, de la sécurité des passagers ainsi que de l'entretien du véhicule utilisé.